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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  
Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.28515 din 25.10 .2023 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 25.10.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.743 din 19.10.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege consilierilor judeţeni  şi adusă la cunoştinţă 
publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 
      Şedinţa fiind legal  constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 32 de consilieri. Doamna 
consilier Filip Daniela, domnul consilier Marcu Costică şi domnul consilier Vreme Valerian participă la 
şedinţă on-line. Doamna consilier Ţaga Aurelia – absent. 
     Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă participă doamna Florea Irina Daniela, manager 
interimar la Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, domnul Bezniuc Radu, preşedinte R.A. Aeroportul 
Internaţional “George Enescu” Bacău, domnul colonel Cărăşel Ovidiu Vasile, inspector şef al 
Inspectoratului Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă “Maior Constantin Ene” al Judeţului Bacău precum şi 
directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de specialitate.  
  Comisia Economică, Comisia Sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia Educaţie, cultură,  
artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 
lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi.  
     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri, bine aţi venit la 
şedinţa ordinară de astăzi.  
 

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei  extraordinare convocată de îndată din data de 10.10.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Bacau, pe anul 
2023; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul III 2023 al Județului 
Bacău; 

                       Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
                                   

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza D.A.L.I. și a 
indicatorilor tehnico- economici pentru obiectivul de investiții „Lucrări de intervenție-eficientizare 
energetică, reabilitare și modernizare clădire Vivariu Bacău”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr.1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 
137/2023 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Filarmonica „Mihail Jora” Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
   

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău nr.78/2019 privind 
stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Bacău și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu modificările ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

   
   

7. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind acordarea de stimulente financiare 
sportivilor din județul Bacău, care au obținut rezultate deosebite la competițiile internaționale și 
naționale oficiale, precum și antrenorilor care s-au ocupat de pregătirea acestora; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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8. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al Județului Bacău 
în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată pentru data de 06 
noiembrie 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău 
în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ BACĂU 
S.A. convocată pentru data de 06.11.2023, ora 13:00; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului 
de investiții ,,Înlocuire conductă aducțiune DN 400 mm, în zona canalului de fugă UHE - oraș 
Buhuși, județul Bacău”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

11. Proiect de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Municipiul Moinești şi Comuna Poduri     în 
vederea finanţării şi realizării în comun a unor lucrări de reabilitare și modernizare a drumului 
comunal care face legătura între DJ 117 și DN 2G (comuna Poduri, din intersecţia DJ 117 cu DC 
Poduri Rusăiești, până în municipiul Moinești, str. Prelungirea Mihai Eminescu, intersecţia cu DN 
2G);  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

 
 

 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr. 119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificările ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

13. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al RA Aeroportul 
Internațional „George Enescu” Bacău, pe anul 2023;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de măsuri şi acţiuni al Inspectoratului pentru Situaţii 
de Urgenţă „Mr. CONSTANTIN ENE” al Judeţului Bacău pentru anul 2023;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

15. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău nr. 
43/2023 privind asocierea judeţului Bacău cu Municipiul Onești şi Spitalul Municipal ,,Sf. Ierarh Dr. 
Luca” Onești în vederea achiziţionării unui sistem angiograf monoplan cardiovascular, cu 
modificările ulterioare;  

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare dintre Județul Bacău și DEDEMAN 
S.R.L. în vederea amenajării și punerii în valoare a imobilului „Casa Vasile Alecsandri” situat în 
municipiul Bacău, str. George Apostu, nr. 9;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

17. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr.293/2022 privind aprobarea organigramei si a statului de funcții la Ansamblul Folcloric 
,,Busuiocul” Bacău, cu modificările ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico - economice faza Documentații de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenții (D.A.L.I.) și a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul 
de investiții „Desființare magazie Vivariu Bacau”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

19. „lnformare asupra eficienței serviciului polițienesc în asigurarea climatului de siguranţă publică pe 
primele 6 luni ale anului 2023". 

Prezintă: dl. Vasile Isvoran. – președinte al Autorității Teritoriale de Ordine Publică 
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 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                    x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi cu 
următorul proiect:  

1. Proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei nr.4 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău 
nr.213/2018 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bacău, precum  şi pentru unele instituţii publice aflate în subordinea Consiliului 
Judeţean Bacău, cu modificările ulterioare. 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

Pentru acest proiect de hotărâre urgența este motivată de prevederile art. 97 alin. (1) din Hotărârea 
Guvernului nr. 1336/2022 potrivit căruia încadrarea în noua funcție ca urmare a promovării examenului de 
promovare se face începând cu prima zi a lunii următoare celei în care a avut loc promovarea. Având în 
vedere adresele  Scolii Populare de Arte și Meserii “Ion Ghelu Destelnica” nr. 551/2023 și 556/2023 prin 
care se solicită modificarea statului de funcții ca urmare a promovării în data de 18.10.2023 a examenului 
de promovare în grad profesional, se impune adoptarea proiectului de hotărâre în regim de urgență. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 
suplimentare. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent    
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la primul  punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 10.10.2023. 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 10.10.2023. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare convocată de îndată  din data de 10.10.2023. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de 
îndată din data de 10.10.2023 şi se aprobă cu 35 de voturi pentru. Doamna consilier Filip Daniela nu şi-a 
exercitat votul. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela - - - 
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretarul general al judeţului: Totodată, în conformitate cu 
prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 
acelaşi act normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 
care nu participaţi la vot. 
 
  ♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 5 de pe ordinea de zi. 
  ♣ Dl Pravăţ Silviu Ionel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 2 şi punctul 5 de pe ordinea de zi. 
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 ♣ Dna Poşa Irina Diana, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 7 de pe ordinea de zi. 
    ♣ Dl Gavriliu Adrian, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 7 de pe ordinea de zi.    
 
 

  ◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului 
Bacau, pe anul 2023. 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu participă la vot.  
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x             
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel - -         - 
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâr privind aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul III 2023 al 
Județului Bacău. 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate.

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Bîrzu Ilie x   
2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x             
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza D.A.L.I. și a 
indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „Lucrări de intervenție-eficientizare 
energetică, reabilitare și modernizare clădire Vivariu Bacău”. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x            
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x            

17.  Marcu Costică  x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu aş vrea să trec eu peste acest proiect fără să apreciez calitatea 
colegilor care au muncit la acest proiect. Se lucrează de ceva timp şi mă bucur că odată cu aprobarea 
indicatorilor tehnico – economici, putem depune acest proiect, pentru a putea fi reabilitată şi clădirea 
Vivariu. Să ştiţi că nu a fost o muncă uşoară, pentru că acolo, la fel ca şi la „Casa Vasile Alecsandri”, este 
un monument de patrimoniu şi atunci, pentru a găsi specialişti este extrem de greu. De asta vreau să-i 
felicit şi chiar să le mulţumesc public. 
 

◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr.1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean 
Bacău nr. 137/2023 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Filarmonica „Mihail Jora” 
Bacău. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Susţinem acest proiect, este bine venit. Aş vrea să felicit orchestra 
Filarmonicii „Mihail Jora” pentru prezenţa la Festivalul „George Enescu” Bucureşti, a fost o prezenţă de 
excepţie şi eu sunt mândru că avem aşa o orchestră în municipiul Bacău, care este o orchestră de top la nivel 
naţional, recunoscută şi la nivel internaţional. Având în vedere că prin organigramă înfiinţăm acest post de 
secretar marketing, aş vrea să vă propun la rugămintea iubitorilor muzicii din judeţ, care nu pot să ajungă la 
spectacolele Filarmonicii din Bacău, aş vrea ca  această persoană care având funcţia de secretar, să se ocupe 
de organizarea evenimentelor şi în celelalte oraşe din judeţ, pentru că avem cu ce ne mândri şi iubitorii de 
muzică din judeţ, să beneficieze de această orchestră. Aceasta este rugămintea pe care o transmit şi cred că 
este o rugăminte care se poate realiza. 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Mulţumesc pentru intervenţie. Domnul director al Flilarmonicii 
din Bacău este în sală şi sigur a reţinut propunerea dumneavoastră. Să ştiţi că noi am intrat în reparaţie cu 
Filarmonica „Mihail Jora” şi chiar o să fie nevoiţi să concerteze în altă parte. O să facem de aşa natură încât 
să avem concerte în toate zonele unde se poate concerta. Dacă aţi văzut, Filarmonica este destul de flexibilă, a 
concertat şi în faţa Palatului administrativ şi chiar a fost de succes. Eu am fost foarte mulţumit de prestaţia lor. 
Sper ca odată cu execuţia reparaţiilor de la Ateneu, să ne regăsim cu toţii în sala de concerte într-un cadru 
mult mai primitor decât este acum şi dânşii să-şi desfăşoare activitatea într-un cadru extrem de propice, pentru 
activitatea lor culturală.  

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 34 de voturi pentru. Domnul consilier Isvoran Vasile şi domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu participă 
la vot.  

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
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11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile - - - 
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel - -           - 
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău 
nr.78/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bacău și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu modificările 
ulterioare. 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în unanimitate. 
 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica        x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x            
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x    
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind acordarea de stimulente 
financiare sportivilor din județul Bacău, care au obținut rezultate deosebite la competițiile internaționale 
și naționale oficiale, precum și antrenorilor care s-au ocupat de pregătirea acestora. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de voturi 

pentru. Domnul consilier Gavriliu Adrian şi doamna Poşa Irina Diana, nu participă la vot. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian - - - 
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
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27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana - - - 
31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al 
Județului Bacău în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată 
pentru data de 06 noiembrie 2023. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 

de voturi pentru şi 5 abţineri. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion   x 
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                               x 
30. Poșa Irina Diana           x 
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian   x 

◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al 
județului Bacău în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE 
APĂ BACĂU S.A. convocată pentru data de 06.11.2023, ora 13:00. 

 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

 ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Am înţeles că prin acest mandat ei vor ca noi să le dăm posibilitatea 
să achiziţioneze şi servicii juridice din câte am înţeles eu. Am înţeles bine?  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da!  
 ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, dragi colegi, dacă ne uităm, vedem că în 
ultimul timp, Guvernul a strâns  destul de mult punga şi chiar a venit cu o hotărâre prin care a limitat foarte 
mult cheltuielile inclusiv în administraţia locală ş.a.m.d. Poate nu se referă la acest lucru ca să fie interzisă 
asemenea cheltuială, dar eu spun aşa: când Guvernul strânge punga, este un semnal pentru toţi, că trebuie 
să strângem punga şi noi. De aceea, eu nu sunt de acord. Atâta timp cât ei au serviciul juridic, nu sunt de 
acord  ca să fie achiziţionate din mediul privat aceste servicii. Eu cred că pot să fie reprezentaţi de oamenii 
care sunt angajaţi în CRAB şi cred că sunt şi specialişti în domeniul acesta. O să votez împotrivă. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este adevărat că nu doar Guvernul strânge cureaua, dar există 
riscul ca la o companie în care noi suntem acţionari minoritari şi Municipiul Bacău este acţionar majoritar 
în care nu se finanţează de către Consiliul Judeţean ci se finanţează din ceea ce produc. Sunt independeţi 
financiar. Nu cred că intră în categoria celor spuse de dumneavoastră. Am vrut să fac doar o simplă 
remarcă, dar există riscul că atunci când se pierde un proces, să fie mai mare paguba decât de a te apăra 
cum trebuie, mai ales ca atunci când eşti atacat chiar de acţionarul majoritar, care acum o săptămână a pus 
pe ordinea de zi, achiziţionarea acestor servicii juridice şi nu fac o comparaţie, dar nu comparăm un jurist 
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din cadrul serviciului juridic pe care îl au, cu o armată de jurişti din primărie. Şi dânşii au cerut acelaşi 
lucru. Ca atare, trebuie să avem aceiaşi proporţie în apărare. Tocmai de asta a fost această propunere 
având în vedere că nu afectează fondurile Consiliului Judeţean. Managerul de acolo este manager şi are 
autoritate împreună cu Consiliul de Administraţie, să le susţinem propunerea tocmai pentru a fi în acelaşi 
corespondent cu cei care au  atacat decizia CRAB-ului. 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Ştiu că partidul care este la putere în ţara asta, a votat acolo 
împotriva achiziţionării acestor servicii juridice. De asta mă gândeam că şi aici o să se procedeze la fel. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să vă spun un lucru: una este să afectezi fonduri publice şi 
nu partidul, că noi nu suntem majoritari. În Consiliul Local sunt doi consilieri PSD şi dacă consideraţi că 
2 este mai mare decât diferenţa de 19, aveţi dreptate, 2 fac mai mult decât 19, dar partidul majoritar nu 
este PSD în Consiliul Local.  

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Au votat împotrivă. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Fiecare are conştiinţa lui, ştie cum votează. Repet, erau afectate 

fonduri publice, ori diferenţa este că în partea cealaltă, nu sunt afectate fondurile publice. Asta face 
diferenţa. 
 ♣ Dl Valerian Vreme, consilier: 1. În primul rând aţi spus că îmi răspundeţi mie. Să ştiţi că nu-mi 
răspundeţi mie, le răspundeţi băcăuanilor. 2. Aţi făcut un joc de politruc.  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aş avea o rugăminte. Dacă nu vreţi să vă închid telefonul, 
folosiţi cuvinte decente, pentru că avem un regulament pe care trebuie să-l respectaţi. Vă rog să vă cereţi 
scuze! Eu cred că aţi uitat cu cine staţi de vorbă! Vă adresaţi cetăţenilor. Mă jigniţi? 
 ♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Nu vă jignesc, domnule preşedinte!  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă rog să vă cereţi scuze! Conform regulamentului, am să vă 
scot din şedinţă. 
 ♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Dacă credeţi că un asemenea cuvânt este jignitor … 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Pentru mine da. Pentru dumneavoastră care sunteţi obişnuit …. 
 ♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Sunteţi un politician mic care aţi spus că acolo nu şi aici da şi 
băcăuanii văd asta să ştiţi. 
 ♣ Dl Pleşca George Bogdan, consilier: Am o întrebare pentru domnul fost ministru. Dumneavoastră 
în dosarul Microsoft v-aţi apărat cu juriştii din minister sau cu un jurist privat? 
 ♣ Dl Valerian Vreme, consilier: Eu m-am apărat personal în proces să ştiţi, iar problema procesului 
meu personal o puteţi vedea pe site-ul Ministerului de Justiţie, unde opt judecători au spus că am procedat 
corect.  
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 31 de voturi pentru şi 5 voturi împotrivă. 

 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu           x  
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion  x  
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x            
29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x  
30. Poșa Irina Diana  x  
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian  x  
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◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea 
obiectivului de investiții ,,Înlocuire conductă aducțiune DN 400 mm, în zona canalului de fugă UHE - 
oraș Buhuși, județul Bacău”. 

 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x            
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Municipiul Moinești şi Comuna 
Poduri     în vederea finanţării şi realizării în comun a unor lucrări de reabilitare și modernizare a 
drumului comunal care face legătura între DJ 117 și DN 2G (comuna Poduri, din intersecţia DJ 117 cu 
DC Poduri Rusăiești, până în municipiul Moinești, str. Prelungirea Mihai Eminescu, intersecţia cu DN 
2G). 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr. 119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificările ulterioare. 
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   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
        Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINE
RE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al RA Aeroportul 
Internațional „George Enescu” Bacău, pe anul 2023. 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

 ♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Mă folosesc de prezenţa acestui proiect de pe ordinea de zi şi 
vreau să semnalez faptul că nici acum pe site-ul Aeroportului nu a apărut acel program Re-conect. În două 
rânduri domnul director a promis că îl va pune, dar nu este. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am notat. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x            

 
◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de măsuri şi acţiuni al Inspectoratului pentru 
Situaţii de Urgenţă „Mr. CONSTANTIN ENE” al Judeţului Bacău pentru anul 2023. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate.  
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău 
nr. 43/2023 privind asocierea judeţului Bacău cu Municipiul Onești şi Spitalul Municipal ,,Sf. Ierarh Dr. 
Luca” Onești în vederea achiziţionării unui sistem angiograf monoplan cardiovascular, cu modificările 
ulterioare.  

 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Înainte de a supune la vot, am să fac un amendament. Dintr-o 
eroare, nu este un angiograf monoplan ci este biplan. Ca atare, am să fac acest amendament. În loc de 
achiziţionarea unui sistem angiograf monoplan cardiovascular, să apară în titlu: achiziţionarea unui sistem 
angiograf biplan  cardiovascular, cu modificările ulterioare. Acesta este amendamentul.  

 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la amendamentul făcut de domnul 
preşedinte Valentin Ivancea. 

 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării amendamentul făcut de domnul preşedinte Valentin 

Ivancea şi se aprobă în unanimitate. 
 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată cu tot cu amendament şi se aprobă în 
unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare dintre Județul Bacău și 
DEDEMAN S.R.L. în vederea amenajării și punerii în valoare a imobilului „Casa Vasile Alecsandri” 
situat în municipiul Bacău, str. George Apostu, nr. 9.  
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Bîrzu Ilie, preşedinte: Vreau să vă spun că prin această asociere şi prin acest protocol de 
colaborare cu DEDEMAN, gradul de încredere este mare şi băcăuanii cu care m-am întâlnit sunt bucuroşi de 
această asociere, pentru că au încredere în DEDEMAN, au siguranţa că şi “Casa Vasile Alecsandri” va fi 
finalizată. M-am uitat în documentaţie şi am văzut că în documentaţie se spune că ei vor interveni la 
amenajare, la dotare cu mobilier şi la promovare. Am văzut că noi suntem în faza în care este scoasă la 
licitaţie şi întrebarea era: în cât timp se termină execuţia lucrării? Băcăuanii sunt interesaţi de estimarea 
acestor lucrări şi perioada de finalizare a lucrărilor, dacă puteţi să ne daţi un răspuns, ca băcăuanii să se poată 
bucura de această casă aşteptată de atâta timp. Mulţumesc companiei DEDEMAN pentru implicare în acest 
proiect.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În primul rând, vreau să mulţumesc Companiei DEDEMAN, 
pentru implicare şi disponibilitate. Să ştiţi că noi, Consiliul Judeţean, aparatul de specialitate are în spate cam 
3 ani de zile de muncă pe această documentaţie care a fost extrem, extrem de complicată, tocmai pentru faptul 
că acest imobil se află într-o stare avansată de degradare. Aşa a fost preluat, iar găsirea unor specialişti din 
cadrul Ministerului Culturii, care sunt atestaţi de Ministerul Culturii, iar trecerea de furcile caudine ale 
comisiilor de specialitate, vă garantez că nu a făcut decât să ne întârzie foarte mult acest proiect, care poate de 
când a fost achiziţionat, ar fi trebuit să fie gata. Asta referitor la aşteptare şi încă odată felicit echipa care a 
fost tenace şi într-un final am reuşit să  trecem şi să finalizăm acest proiect, această documentaţie. Noi ne 
aflăm în faza în care trebuie desemnat câştigătorul într-un timp relativ scurt, fiind aproape o formalitate să 
anunţăm câştigătorul, dar nu o să pot să fac, pentru că aş încălca o deontologie. Sigur avem un executant care 
se califică pentru această lucrare. Ce face Consiliul Judeţean? Finanţează integral realizarea aceastui proiect.  
Asta înseamnă că se va realiza proiectarea cu execuţie, tocmai pentru a elimina nişte etape intermediare şi a fi 
toţi în acelaşi loc, specialiştii care sunt atestaţi de Ministerul Culturii şi la execuţie şi la proiectare, să nu avem 
diferenţe, iar prin atragerea Companiei DEDEMAN, vrem să punem în valoare acea zonă. Dacă v-aţi uitat în 
protocolul de colaborare, sunt minim două componente: dotarea cu mobilier şi obiecte de artă în interiorul 
clădirii şi în al doilea rând, punerea în valoare a zonei din jurul „Casei Vasile Alecsandri”, pentru că noi dacă 
realizăm această casă, nu ştiu cum am putea noi să o punem în valoare, altfel decât să amenajăm  spaţiul de 
jur împrejur în aşa fel încât, să devină atractiv, pentru cei care vor  să o viziteze. În asta constă colaborarea şi 
ca să vă răspund şi la întrebarea dumneavoastră, durata de execuţiei a contractului este de 3 luni de zile 
proiectare şi 24 de luni execuţie. Noi sperăm că se poate realiza mai repede, dar acestea sunt datele din caietul 
de sarcini. Ne bucurăm să putem anunţa cu ceva timp un constructor care va realiza această lucrare. De acolo 
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depinde cât de repede se mobilizează şi cât de complicată este lucrarea, pentru că v-am spus: se află într-o 
stare avansată de degradare.  

♣ Dl Bîrzu Ilie, preşedinte: Mulţumesc domnule preşedinte. Estimez că în anul 2026 o să ne 
apropiem.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu zic că mai devreme. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean 
Bacău nr.293/2022 privind aprobarea organigramei si a statului de funcții la Ansamblul Folcloric 
,,Busuiocul” Bacău, cu modificările ulterioare. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico- economice faza Documentații 
de Avizare a Lucrărilor de Intervenții (D.A.L.I.) și a indicatorilor tehnico- economici pentru obiectivul de 
investiții „Desființare magazie Vivariu Bacau”. 
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   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x             
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x     
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
domnului comisar şef Tuluc Adrian, pentru a prezenta „lnformare asupra eficienței serviciului polițienesc 
în asigurarea climatului de sigurantă publică pe primele 6 luni ale anului 2023". 

 
♣ Dl Tuluc Adrian, comisar şef: Domnule preşedinte, stimaţi consilieri judeţeni, permiteţi-mi să vă 

transmit mesajul de salut al poliţiştilor băcăuani. Sunt membru ATOP de 15 ani şi totodată delegat din 
partea conducerii Inspectoratului, în a vă prezenta câteva aspecte ce ţin de activitatea Inspectoratului 
Judeţean de Poliţie Bacău în primele 6 luni ale anului în curs. Convins fiind că starea de siguranţă a unui 
judeţ reflectă atât din statisticile poliţieneşti, dar şi din percepţia pe care cetăţenii şi mai bine spus 
dumneavoastră, ca reprezentanţi ai cetăţenilor municipiului Bacău, puteţi să o acordaţi, precum şi nota 
bene acestei instituţii. În primul rând, aş vrea să mă refer la statisticile şi la principalii indicatori pe care 
Inspectoratul de Poliţie Judeţean Bacău i-a realizat în primele 6 luni ale anului în curs. Pentru a face acest 
lucru, ar trebui să punem Bacăul pe harta infracţionalităţii întregii ţări şi de aceea, legat de principalele 
aspecte m-aş referi comparativ la media valorilor înregistrate. La momentul de faţă, au fost sesizate  
Inspectoratului de Poliţie Judeţean, un număr de 10.552 de infracţiuni în primele 9 luni ale anului în curs. 
Cifra statistică fiind cu minus 7% faţă de perioada similară anului în curs. La nivel naţional, starea 
infracţională în cursul primelor 9 luni a cunoscut o creştere de 2,88%. Judeţul Bacău se înregistrează 
printre cele 8 judeţe care au înregistrat scăderi, însă scăderea cea mai mare a infracţionalităţii la nivelul 
ţării, s-a înregistrat la nivelul judeţului Bacău şi aici mă refer la procentul de 6,98% . Au scăzut 
infracţiunile de natură judiciară, au crescut infracţiunile de natură economică şi au scăzut infracţiunile 
mărunte. Şi infracţionalitatea stradală a cunoscut o scădere semnificativă. Cea mai mare scădere a 
infracţionalităţii s-a realizat în mediul rural. Dacă în mediul urban scăderea infracţionalităţii a fost de 
aproape 2% , în mediul rural a fost undeva la minus 9%. Principalele dificultăţi cu care ne-am confruntat 
şi eu trebuie să vă spun fiind reprezentantul poliţiştilor băcăuani şi le reprezint interesele în cadrul acestei 
organizaţii, sunt legate de resura umană. În momentul de faţă, IPJ Bacău înregistrează un deficit de 
personal de 233 de cadre active: 55 de ofiţeri, 174 de agenţi şi 4 personal contractual. Acest deficit nu 
este cel real, pentru că aşa cum spuneam şi în şedinţele ATOP, în anul 2011 IPJ Bacău a fost văduvit de 
ştergerea din statul de funcţionare a unui număr de aproape 200 de funcţii, funcţii care nu s-au mai întors 
niciodată, iar deficitul real înregistrat la nivelul inspectoratului, este mult mai mare. Ca şi propunere pe 
care am realizat-o în ATOP, a fost aceea de a reevalua statul de funcţii la nivelul IPJ Bacău, raportat la 
nevoia reală de acţiune şi de a solicita organelor ierarhice superioare, o suplimentare, o alocare de resurse. 
Spun asta, pentru că în mediul rural, avem un deficit foarte mare. Ştiu foarte bine că cele mai multe 
probleme şi cele mai multe reclamaţii, vin dinspre zona rurală, unde singura legătură între populaţie şi 
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poliţie a rămas acest serviciu unic de urgenţă 112. Aici înregistrăm orice probleme, pentru că într-un an 
de zile la nivelul unui inspectorat se înregistrează undeva la 20.000 de apeluri în cadrul acestei intervenţii 
rapide şi sunt apeluri în care în foarte multe situaţii sunt exagerate şi presupun un efort maxim al puţinelor 
patrule care acoperă o zonă foarte mare de siguranţă publică, de a se deplasa concomitent către aceste 
sesizări. Toate acestea se rezumă la resursa umană. Nu pot ascunde faptul că după 2016 după ce s-a dat 
curs acestor pensionări, ieşirea la pensie a unor specialişti, noi am fost văduviţi de nişte oameni foarte 
buni şi foarte experimentaţi. Vreau să luaţi act de faptul că judeţul Bacău, s-a situat permanent într-un top 
al rezultatelor naţionale, vreau să luaţi act de faptul că în judeţul Bacău, nu sunt acele clanuri infracţionale 
aşa cum întâlnim în alte judeţe chiar limitrofe. Ultimile evenimente care au făcut deliciul presei, sunt 
evenimente izolate pe care noi le-am gestionat într-un timp foarte scurt. Mai mult decât atât, Municipiul 
Bacău nu este un oraş al clanurilor, nu este un oraş al interlopilor, este un oraş cu grad de siguranţă ridicat 
faţă de alte reşedinţe de judeţ din Moldova. Vreau să acordaţi o notă bene activităţilor pe care 
Inspectoratul Judeţean de Poliţie  a realizat cu un efort destul de mare, în primele 6 luni ale anului în curs. 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la „lnformare asupra eficienței 
serviciului polițienesc în asigurarea climatului de siguranţă publică pe primele 6 luni ale anului 2023". 

 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: În primul rând aş vrea să-l felicit pe domnul comisar şef, pentru 
expunerea pe care a făcut-o. Mă bucur să văd că în judeţul Bacău infracţionalitatea a scăzut, dar aş vrea să 
întreb două lucruri. 1. Aveţi o statistică referitor la trendul infracţionalităţii din Oneşti? Pentru că eu sunt 
din Oneşti şi mă interesează. 2. Agenda publică la ora actuală când vorbim de infracţionalitate, este axată 
foarte mult pe droguri în şcoli? Pe acest domeniu aş vrea să ne spuneţi câteva lucruri. 

♣ Dl Tuluc Adrian, comisar şef: Statistic discutând şi referindu-ne la oraşul şi municipiul Oneşti, 
starea infracţională în primele 9 luni ale anului a cunoscut o scădere semnificativă de la 738 de infracţiuni 
sesizate, la 577; cu minus 161 de infracţiuni sesizate şi minus 40 de infracţiuni stradale de la 174 la 74. 
Am spus-o statistic discutând. Principalul indicator de apreciere, a cunoscut o scădere semnificativă în 
municipiul Oneşti. În municipiul Oneşti avem o nouă comandă şi aş vrea să apreciaţi faptul că din presa 
ultimilor luni, rezultă foarte clar o intensificare a activităţilor în municipiul Oneşti şi în special rezultate 
pozitive, nu numai în municipiul Oneşti, ci şi în cele 18 comune pe care Poliţia Oneşti le arondează.  

   ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Mulţumesc. Doar un lucru vreau să-l mai completez. Să ştiţi că 
am întrebat de Oneşti şi pentru faptul că eu ştiu foarte bine, trăind acolo, că infracţionalitatea este scăzută. 
În Oneşti poţi să te plimbi şi la 3 dimineaţa fără frică, în orice colţ al oraşului Cu toate acestea, la nivel 
naţional există aşa o percepţie, aşa o climă groaznică şi cred că pe acest domeniu ar trebui să faceţi ceva, 
pentru că la nivel naţional chiar se crede că în Oneşti există o infracţionalitate foarte mare, lucru care este 
fals şi trebuie umblat la imagine. Eu fac ce pot, dar şi un program pe domeniul acesta de reabilitare a 
imaginii stricate de un caz izolat. Referitor la droguri dacă puteţi să ne spuneţi ceva.  

   ♣  Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aţi terminat? 
   ♣  Dl Vreme Valerian, consilier: Da, domnule preşedinte. 
   ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În primul rând nu-mi amintesc să vă fi dat cuvântul în 

continuare, dar v-am lăsat să vă spuneţi punctul de vedere, că dumneavoastră sunteţi la o dezbatere 
publică. Am înţeles punctul dumneavoastră de vedere. 

   ♣  Dl Vreme Valerian, consilier: Vă mulţumesc!  
   ♣  Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În primul rând vreau să vă spun că m-am înscris şi eu la 

cuvânt ca şi dumneavoastră. Dumneavoastră aţi venit şi aţi răspuns dânsului nu cerând lămuriri, ci doar 
consideraţii personale cum vă plimbaţi la 3 dimineaţa prin Oneşti. Am înţeles. Ca atare, pe viitor cereţi 
cuvântul, că v-am dat de fiecare dată, nu am oprit pe nimeni, dar haideţi să nu transformăm această 
şedinţă într-o dezbatere care nu se va termina niciodată, pentru că sunt oameni care mai au şi treabă nu 
doar să stea şi să vă asculte. Domnule comisar şef eu vă mulţumesc pentru că ne-aţi onorat cu prezenţa. 
Am analizat ceea ce aţi spus dumneavoastră şi să ştiţi că nu este uşor să fii poliţist. Cred, că a fi poliţist, 
trebuie să ai o vocaţie. Ceea ce aţi spus dumneavoastră la începutul prezentării, a scos  în evidenţă o stare 
de fapt. Ce s-a întâmplat? Faptul că au plecat oameni cu experienţă, oameni formaţi, în Poliţie te formezi 
în zeci de ani. Mă mir cum de reuşiţi la un moment dat, să ţineţi un echilibru în ciuda faptului că aveţi 



17 
 
 
 
 

oameni tineri, care sunt cu mai puţină experienţă, care pot greşi mai uşor decât ceilalţi pe care 
dumneavoastră îi cunoaşteţi (şi eu vă cunoscut de cel puţin 20 de ani). Prin natura funcţiei pe care am 
avut, am colaborat direct şi nemijlocit. Eu nu am motive să mă tem în  Bacău. Vă spun că am avut două 
chestiuni personale, care au trecut cu vederea. Una mai puţin cunoscută şi nici nu vreau s-o fac publică, 
dar mi s-a întâmplat în familia mea şi s-a dat dovadă de un real profesionalism, în 24 de ore a fost prins. 
Şi am să vă mai dau un exemplu care a trecut iar ca o boare fără să ne atragă atenţia şi fară să intervină 
domnul Valerian Vreme, că dânsul nu a fost păzit o lună şi jumătate de către Poliţia Municipală din 
Bacău. Am trăit o experienţă personală şi vă dau cuvântul meu de onoare, că atât respect am căpătat în 
oamenii aceia,  care stăteau în faţa casei să ne protejeze integritatea fizică, pentru faptul că am îndrăznit 
să iau măsuri la DGASPC Bacău. S-a făcut public la un moment dat, cei care ştiu au văzut. Chiar au 
existat voci care au spus: nu au ce face decât să-l păzească pe preşedintele Consiliului Judeţean când ei au 
lipsă de personal? S-a interpretat într-un mod politic. Aici cred că nu poate exista nimic politic şi să ştiţi 
că tot datorită acestor oameni a fost prins cel care a ameninţat şi care şi-a pus şi în practică planul. A dat 
foc la 10 maşini la DGASPC continuând cu ameninţarea integrităţii familiei mele, nu numai pe mine 
personal. Aşa că, Poliţia Judeţului Bacău şi Poliţia Municipiului Bacău, au reuşit performanţa cu 
profesionalism, să îl găsească şi să îl trimită în judecată. V-am dat două exemple personale mai presus de 
orice statistică şi nu pentru faptul că eu eram preşedintele Consiliului Judeţean, dar la mine era riscul. A 
existat riscul real şi se dovedeşte din înregistrările pe care le-am avut în  dosar. Aşa că eu mă simt în 
siguranţă şi am vrut să dau un exemplu ce ţine efectiv de activitatea Poliţiei, cu oamenii aşa cum îi are 
dânsul în subordine.  

  ♣  Dl Margină Gelu, consilier: Având în vedere profesia mea anterioară aş vrea să spun şi eu 
câteva cuvinte referitoare la evoluţia criminalităţii în judeţul Bacău. După cum ştim cu toţii, judeţul 
Bacău, este un judeţ bine dezvoltat din punct de vedere economic şi social şi într-un studiu pe care l-am 
efectuat atunci când am fost în activitate, am constatat că atât în judeţele bine dezvoltate din punct de 
vedere economic, cât şi în cele mai puţin dezvoltate din punct de vedere economic, relativ criminalitatea 
este egală, diferă doar genurile de fapt. Într-un judeţ puternic dezvoltat din punct de vedere economic, ne 
confruntăm şi este mult mai greu pentru Poliţie în acest sens, cu infractori voiajori, care vin în zonele 
dezvoltate având alte posibilităţi de a comite infracţiuni, iar Poliţia se confruntă cu mari probleme în ceea 
ce priveşte prinderea şi probarea activităţii infracţionale a acestora. Judeţul Bacău, se confruntă cu 
asemenea probleme şi este cu atât mai mult lăudabilă activitatea poliţiştilor, pe linia prevenirii şi 
combaterii criminalităţii. Vreau să mulţumesc domnului comisar şef, pentru activitatea desfăşurată pâna 
în prezent. Nivelul de siguranţă publică, fiecare dintre noi îl simţim, pentru că mergem în siguranţă la 
şcoală, în mijloacele de transport, pe stradă ş.a.m.d. Fiecare putem face aprecieri în ceea ce priveşte 
modul cum Poliţia reuşeşte să asigure siguranţa cetăţeanului. Trebuie să ne întristeze pe viitor 
următoarele aspecte: subfinanţarea poliţiei şi lipsa de personal cu care m-am confruntat şi eu în activitatea 
anterioară, duce la lipsa poliţistului din stradă şi lipsind poliţistul din stradă, cetăţeanul nu se mai simte în 
siguranţă, în sensul că atunci când merg cu copilul de mână la şcoală şi văd pe partea cealaltă un poliţist, 
se simt mai lejer. Lipsa de personal va trebui rezolvată în viitor, pentru că aceasta duce la tergiversarea 
unor lucrări şi poliţiştii nu pot fi promţi în soluţionarea unor cereri ale cetăţenilor ş.a.m.d. Cu toate 
acestea, cred că efortul poliţiştilor băcăuani, este substanţial şi merită toată aprecierea noastră.     
 

◄ Se trece la punctul 20 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei nr.4 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău 
nr.213/2018 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bacău, precum  şi pentru unele instituţii publice aflate în subordinea Consiliului Judeţean Bacău, cu 
modificările ulterioare. 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 Ivancea Valentin, x   

președinte 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
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3. Boca Laurențiu x             
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x     
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

 

   ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aş vrea pe final să vă prezint o solicitare din partea 
domnului Şufariu Emilian Sebastian, jurnalist, scriitor, director TELE1 Bacău. Vă propune includerea pe 
ordinea de zi a proximei şedinţe a Consiliului Judeţean, propunerea ca pavilionul care în acest moment 
adăposteşte secţia de boli infecţioase adulţi din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Bacău, să poarte 
denumirea de “Pavel şi Ana Cristea” ca recunoaştere a gestului de mare filantropie, făcut de această 
familie. Gest care a dus la înfiinţarea primei unităţi spitaliceşti din Bacău. Evident că din punctul meu de 
vedere întreg complexul spitalicesc băcăuan, ar trebui să poarte această denumire, dar ca gest de reparaţie 
târzie, este necesar ca măcar acest pavilion să poarte acest nume pe nedrept uitat. Tocmai pentru a asigura 
o transparenţă în actul administrativ, pe care noi îl producem în Consiliul Judeţean, v-am dat şi 
dumneavoastră câte o copie, pentru că nu se adresează doar preşedintelui Consiliului Judeţean, ci şi 
dumneavoastră ca şi consilieri judeţeni, care puteţi să faceţi propuneri. Ştiţi foarte bine că din punct de 
vedere al Codului Administrativ, legal doar consilierii judeţeni, pot înainta hotărâri de consiliu, care pot fi 
aprobate, pentru acest gen de propunere. Aş vrea să fac anumite consideraţii care ţin efectiv de Consiliul 
Judeţean. În 2018, există o Hotărâre a Consiliului Judeţean aprobată la comun cu Consiliul Local Bacău, 
pentru stabilirea unei denumiri după realizarea şi integrarea în cadrul Spitalului Judeţean Bacău a 
Spitalului Municipal Bacău şi el să se numească Spitalul Judeţean de Urgenţă “Sfânta Maria”.  În sală 
este şi fostul primar care a venit cu această propunere. Această hotărâre este încă în vigoare iar faptul că a 
mai apărut o altă propunere din partea mass-mediei, mă face să răspund într-un anume fel. Este foarte 
uşor să facem o propunere în cadrul Consiliului Judeţean, în care să modificăm în aşa fel încât să fim pe 
placul tuturor. Eu cred că în acest moment, legat de oportunitate, întâi trebuie să terminăm spitalul şi după 
aceea să punem plachete. Cred că trebuie terminat întâi fostul spital municipal. Această clădire la care se 
referă domnul Şufariu, este în clădirea veche unde noi construim deja. A pune o denumire pe ceva 
neterminat, mi se pare a pune căruţa înaintea boilor. Dumneavoastră analizaţi. Legat tot de spitalul 
judeţean, vreau să vă spun că spitalul se află într-o continuă construcţie şi organizaţională şi de 
infrastructură. Am să vă propun următorul lucru: terminăm fostul spital municipal şi-l integrăm în cadrul 
spitalului judeţean şi propun o dezbatere publică pe denumire. Deocamdată avem deja o hotărâre care 
aşteaptă finalul integrării în cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Bacău. Eu nu cred că am puterea sau 
decizia de a face ce vreau, o să fac ce-şi doresc cetăţenii şi pe dumneavoastră vă sfătuiesc în acest sens. 
Eu mi-am spus punctul de vedere, l-am afirmat public, pentru că nu vreau să mă ascund după cuvinte şi să 
fiu pus într-o postură, că nu vreau să prezint consilierilor această propunere. Eu nu dau de-o parte nicio 
propunere, dar cred că dumneavoastră şi cetăţenii din Bacău, au acest drept de a propune după ce se 
realizează un obiectiv. Haideţi să terminăm şi am să propun o dezbatere publică după ce se finalizează. Să 
ştiţi, ca şi element de noutate, suntem în faza în care într-un timp relativ scurt, vom putea anunţa 
câştigătorul contractului de proiectare şi execuţie, la fostul pavilion municipal din Bacău. 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Am înţeles opinia dumneavoastră şi într-adevăr, trebuie finalizat 
obiectivul şi pusă denumirea după finalizarea obiectivului general. Aş vrea să salut iniţiativa domnului 
Şufariu, pentru că această iniţiativă poate fi un bun exemplu şi pentru alţii care vor să facă donaţii şi să fie 
filantropi pentru asemenea investiţii. Deci este un bun exemplu şi cred că merge această denumire nu 
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pentru întreg spitalul, dar pentru secţia pe care a făcut donaţie această familie, merită făcută această 
denumire şi vă dau un exemplu: când am participat la mai puţin de o lună la şcoala Ion Creangă,  unde 
profesorul Simionov a fost ctitorul şcolii, i s-a dat denumirea la bibliotecă – Biblioteca Mihai Simionov. 
Deci se poate merge pe obiective subsecvente, adică nu la obiectivul mare. Deci la acea clădire se poate 
da denumirea familiei Cristea şi va fi un model şi pentru alţi filantropi din ţară, care vor să investească şi 
să facă donaţii. Aceasta este propunerea mea şi să analizăm pe parcurs. 

   ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Există o placă omagială acolo, ştiţi? 
   ♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Mai ales că este şi o placă, putem să dăm denumire la acel pavilion 

 după ce se finalizează.  
   ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte:  Eu nu am spus nimic altceva. Am răspuns la două întrebări, 

domnule consilier judeţean şi să ştiţi că am fost clar şi răspicat. 1. Au fost două propuneri într-una 
singură: o propunere legată de pavilion şi o propunere legată de întreg spitalul, ca o recunoaştere. La 
prima, legată de pavilion, am spus că nu este gata clădirea şi nu cred că este oportun să dau o decizie şi se 
poate face la iniţiativa cetăţenilor. Asta înseamnă că va fi în baza unei dezbateri. Corect? Pentru că altfel 
eu devin discriminatoriu cu ceilalţi, care poate îşi doresc altceva. Nu neg sub nicio formă şi vă daţi seama 
că un act de filantropie, este rar în zilele noastre. Merită evocat, merită susţinut, dar am spus că este vorba 
de oportunitate. Terminăm ce avem de terminat şi atunci organizăm şi invităm şi alţi cetăţeni şi făcând un 
exerciţiu de dezbatere publică corectă, în care să stabilim acest lucru, pe baza cărora să putem lua o 
decizie corectă care să rămână în timp. 2. În partea a doua a solicitării dânsului, s-a referit că ar trebui să 
poarte întreg spitalul această denumire şi am răspuns că după ce se finalizează. Spitalul are deja o 
denumire care vom vedea la momentul de atunci după ce se finalizează, să vedem dacă rămâne acea 
hotărâre. Stabilim împreună. Este în regulă? Am să vă dau un exemplu: s-a redenumit o sală de sport 
nefiind renovată. A fost jenant. Cum aş redenumi acum stadionul din centrul Bacăului? Haideţi să facem, 
am realizat ceva şi atunci dăm şi titlul şi iau în considerare această propunere, dar să nu devenim ridicoli 
în faţa cetăţeanului. Ca atare, facem lucruri trainice şi dăm denumirea care merită acel spital, sau acel 
pavilion. Nu am respins această propunere, vreau să  înţelegeţi. V-am adus-o doar la cunoştinţă şi mi-am 
spus punctul de vedere. 

    ♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Am înţeles şi este o propunere foarte bună. 
    ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Trebuie să fii şi reprezentantul cetăţeanului, nu? În lege  

spune cetăţeni, reprezentantul cetăţeanului. Ca atare, eu cred că va fi în baza unei dezbateri publice unde 
vom veni cu argumentele care sunt puse aici.   

    ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Eu înţeleg că de fapt, nu facem altceva decât să amânăm 
această propunere, luarea unei decizii. Totodată, nu pot să observ faptul că domnul Şufariu vrea să tragă 
un semnal poate, pentru alţi filantropi care să fie preţuiţi şi mai ales în penuria asta de bani care se vede la 
orizont, acuma sunt bani. Ştiu că sunt mulţi şi ne-am obişnuit să-i cheltuim chiar fără prea multă judecată, 
dar să ştiţi că următorii ani, vor fi ani foarte secetoşi din punct de vedere a banilor şi ştiţi şi 
dumneavoastră treaba asta. Eu cred că ar trebui să preţuim asta şi să luăm foarte în serios această 
propunere. Propunerea să fie făcută de un consilier judeţean şi să fie votată.   

 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 25.10.2023  pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal. 

 
 

 

 PREŞEDINTE, 
     Valentin IVANCEA                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
                                                                                                          Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
Parascovia Buftea  


